
 Protokoll från årsmöte med DIÖ BÅTKLUBB 2023-03-28 

 1.  Mötet öppnades av ordföranden som hälsade alla välkomna. 
 2.  Mötet förklarades behörigen utlyst. 
 3.  Dagordningen fastställdes. 
 4.  Närvaroförteckningen u�ördes på separat lista. Antalet deltagare var 21st. 
 5.  Till ordförande för mötet valdes Håkan Karlsson. 
 6.  Till sekreterare för mötet valdes Anders Eldh. 
 7.  Till justeringsmän och rösträknare valdes Viveka Jonsson och Bengt Sandström. 
 8.  Verksamhetsberä�elsen föredrogs av ordföranden. 
 9.  Verksamhetsplanen föredrogs av ordföranden. 
 10.  Årsredovisningen föredrogs av kassören. 
 11.  Revisionsberä�elsen föredrogs av kassören. 
 12.  Årsmötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet för det gångna verksamhetsåret. 
 13.  Till ordförande på e� år omvaldes Håkan Karlsson. 
 14.  Till vice ordförande på två år omvaldes Henrik Karlsson. 
 15.  Till sekreterare på två år omvaldes Anders Eldh. 
 16.  Till kassör på e� år omvaldes Oskar Krigsman. 
 17.  Till ordinarie styrelseledamöter på två år omvaldes Jens Graversen. 
 18.  Ingen styrelsesuppleant omvaldes eller nyvaldes. Styrelsesuppleant saknas därmed. 
 19.  Till revisor på två år valdes Anders Stjärnerfält. 
 20.  Till hamnkapten på e� år omvaldes Lars Fransson. 
 21.  Till valberedning på e� år omvaldes Stefan Malm och Mats Flygare. 
 22.  Avgi�er för säsongen 2024 fastställdes a� vara oförändrade. 
 23.  Nyanmälda frågor: 
 ●  Kenneth Lindkvist föreslår a� vi går ihop med några andra båtklubbar för a� �llsammans 

 försöka få �ll tex e� Quiz ute på sjön liknande det som var för några år sedan. 
 ●  Bryggprojektet: 

 Håkan redogör för hur vi har resonerat hi�lls och hur  vi tänker gå vidare. 
 Håkan Lo föreslår a� byter första bryggan nu direkt istället för a� vänta �ll vi köpt in nya 
 bryggor längre ut. 
 Viveka föreslår en handikappanpassad bryggplats som gör a� man ska kunna gå i och ur 
 båten från sidan. 

 ●  Övervakning: 
 Frågan kom upp om det är möjligt a� sä�a upp kameror vid varje brygga. Vore också bra 
 med mobilt bredband som underlä�ar larm mm. Kanske även belysning som tänds när man 
 beträder bryggan. 
 Förslag om chat-grupp för a� kunna anmäla iak�agelser. 
 E�er omröstning beslutar vi a� gå vidare med utredning av kameraövervakning. 

 ●  Kanotudden: 
 Bengt Sandström förklarar historien bakom byggnaden på kanotudden. Han undrar om några 
 inom båtklubben kan tänka sig a� driva vidare verksamheten. Bengt har papper på a� han 
 har andelar i stugan. 

 ●  50-årsjubileum: 
 Festkommité: Kenneth Lindkvist, Joakim Lexander Lo, Robin Eriksson, Robin Lexander, 
 Pernilla Blomqvist 

 24.  Övriga frågor: 



 ●  Önskemål om a� starta en Messenger-grupp. 
 ●  Ta bort gammalt från hemsidan. 
 ●  Sä�a upp nyckel med kodlås �ll området runt klubbstugan. 
 ●  Kontakta kommunen om a� fixa �ll vägen �ll hamnen. 
 25.  Ordet fri�. Inga frågor togs upp här. 
 26.  Ordföranden önskade alla en god båtsäsong och avslutade mötet. 

 Dag som ovan 

 Vid protokollet                                   Justeras: 

 Anders Eldh                                        Viveka Jonsson                                  Bengt Sandström 


